
Komisia legislatívno – právna Miestneho zastupiteľstva  

Mestskej časti Košice – Nad jazerom 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

zo 7. riadneho zasadnutia Komisie legislatívno- právnej 

zo dňa 03.06.2024 

 

 

Prítomní:   

Predseda:   MVDr. Mgr. Anna Jenčová  

Člen:    Bc. Miroslav Belohorský 

   Bc. Anna Mária Hricková 

JUDr. Ján Lemeš 

Mgr. Stanislav Takáč 

 

Hostia:                        Ing. Jana Janotková – prednostka MÚ 

   Mgr. Ľudmila Kolarčíková – vedúca ekonomického oddelenia 

    

 

Zapisovateľ:               Mgr. Erika Gordoňová - tajomník 

            

Program: 

  

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania 

2. Prerokovanie materiálov predkladaných na rokovanie MiZ dňa 05.06.2024 

3. Rôzne 

4. Záver 

 

 

K bodu č. 1 

 

Zasadnutie komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie p. Anna Jenčová. Všetkých 

prítomných privítala. Uviedla, že program rokovania bol členom komisie zaslaný elektronicky.  

Nikto z prítomných nemal k predloženému programu žiadne pripomienky ani dotazy. 

 

(Hlasovanie č. 1 z prítomných 4 za 4) 

 

 

K bodu č. 2 

 

 Predsedníčka komisie uviedla, že medzi materiálmi určenými na rokovanie MiZ, ktoré 

sa uskutoční dňa 05.06.2024 bude prerokovávaný Záverečný účet MČ Košice – Nad jazerom 

za rok 2023, Výročná správa MČ Košice – Nad jazerom za rok 2023 a odpredaj areálu Chatovej 

osady CHAOS. Následne predsedníčka komisie vyzvala prizvanú vedúcu ekonomického 

oddelenia o informácia ohľadom záverečného účtu. Mgr. Kolarčíková predniesla prítomným 

skrátenú správu týkajúcu sa hospodárenia MČ Košice – Nad jazerom za rok 2023. Počas 

prerokovávania bodu došiel na rokovanie člen komisie p. Lemeš.  

 

Uznesenie č. 14/2024: Legislatívno - právna komisia odporúča miestnemu zastupiteľstvu 

prerokovať a schváliť Záverečný účet podľa predloženého návrhu.  



(Hlasovanie č. 2 z prítomných 5 za 5 ) 

 

Po hlasovaní predsedníčka komisie vyzvala vedúcu ekonomického oddelenia 

o informácie týkajúce sa Výročnej správy MČ za rok 2023, na čo Mgr. Kolarčíková uviedla, že 

výročná správa kopíruje záverečný účet. Nikto z prítomných nemal k materiálu výhrady.   

 

Uznesenie č. 15/2024: Legislatívno - právna komisia odporúča miestnemu zastupiteľstvu 

prerokovať a vziať na vedomie Výročnú správu MČ za rok 2023.  

  

(Hlasovanie č. 3 z prítomných 5 za 5 ) 

 

Po prijatí uznesenia sa následne prerokoval bod týkajúci sa odkúpenia areálu Chatovej 

osady CHAOS. Predsedníčka komisie odovzdala slovo prednostke miestneho úradu. 

Prednostka prítomných informovala o skutočnosti, že na miestny úrad bola doručená 

z Magistrátu mesta Košice žiadosť o stanovisko mestskej časti. K uvedenej žiadosti nebol 

priložený žiadny projekt ani zámer čo je s areálom po odpredaji plánované. Ďalej uviedla, že 

MČ má v uvedenej lokalite vypracovaný projekt kanalizácie a je ťažké si predstaviť realizáciu 

projektu po odpredaji areálu. Na uvedené reagoval p. Takáč, že ak sa niečo predáva tak 

náležitosti súvisiace s predajom rieši vlastník nehnuteľnosti a odsledovanie plnenia zámeru je 

ťažké. Predsedníčka komisie na margo prerokovávaného bodu uviedla, že je pravdou, že p. 

Troty prebral do prenájmu areál vo veľmi zlom stave, dal ho do poriadku a chápe, že ho chce 

teraz odkúpiť. V závere padlo odporúčanie, aby sa pamätalo na kanalizáciu bez ohľadu na to či 

bude stanovisko súhlasné, alebo negatívne.    

 

Uznesenie č. 16/2024: Legislatívno - právna komisia odporúča miestnemu zastupiteľstvu 

uviesť negatívne stanovisko.  

 

(Hlasovanie č. 4 z prítomných 5: za 0, proti 2, zdržalo sa: 3 ) 

 

 

K bodu č. 3: 

 

 V rámci bodu Rôzne, predsedníčka prítomných informovala, že na vedenie MČ bol 

podaný návrh na prehodnotenie odmeňovania členov komisií, ale nateraz nie je na uvedené 

žiadna odozva.    

V rámci diskusie sa o slovo už nikto ďalší neprihlásil. 

 

 

K bodu č. 4: 

 

Predsedníčka komisie p. Anna Jenčová poďakovala všetkým členom komisie za účasť, 

a rokovanie komisie vyhlásila za ukončené. 

 

 

 

    MVDr. Mgr. Anna Jenčová                                            

                                  predseda komisie 

 

 

zapísala: Mgr. Erika Gordoňová  

Košice 03.06.2024 


